
PROTOKÓŁ NR 5/2019 

z posiedzenia Komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń z dnia 19 lutego 2019 r. 

Temat: Działalność świetlicy opiekuńczo-wychowawczej w SP nr 5 w Luboniu. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17.50 

Obecność zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) 
 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła prawomocność posiedzenia (quorum) zaproponowała porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia - wprowadzenie; temat: Działalność świetlicy opiekuńczo-wychowawczej w SP nr 5  

w Luboniu. 
2. Omówienie pracy w świetlicy przez p. Dyrektor Jolantę Walczak (załącznik nr 2) 
3. Pytania radnych do p. Dyrektor i p. psycholog Angeliki Zimowskiej: 

• p. Wilczyńska Kąkol-Karolina zapytała: Jaka jest rozbieżność wiekowa dzieci w świetlicy? 
Odp. 2 dzieci z kl. VII oraz 2 dzieci z kl. I. 

• p. Franek Dorota zapytała: Z jakiego klucza dobierane są dzieci do świetlicy? 
Odp. Zapytanie do wychowawców. Rodzice samodzielnie zgłaszali dzień. 

• p. Zapłata-Szwedziak Elżbieta zapytała: Czy jest socjoterapia w świetlicy? 
Odp. Nauczyciel jest w trakcie studiów z terapii pedagogicznej i socjoterapii. 

• p. Wilczyńska-Kąkol Karolina omówiła, że w świetlicy wystarczą rozmowy z psychologiem. 
• p. Budzyński Łukasz zapytał: Czy każda osoba, która się zgłosiła do świetlicy została przyjęta? 

Odp. Nie - wszyscy nie mogą uczęszczać do rejonowej świetlicy. 
• p. Franek Dorota zapytała: Czy są spotkania z rodzicami? 

Odp. Psycholog i pedagog rozmawiają z rodzicem przy odbiorze dzieci. Dodatkowych zajęć dla rodziców  
nie ma. 

• p. Franek Dorota zapytała: Czy świetlica jest potrzebna w szkole? 
Odp. Tak, jest potrzebna, rozmowy, posiłek, tradycje. 

• P. Nyćkowiak Małgorzata zapytała: Jakie są posiłki w świetlicy? 
Odp. Często kanapki, tosty, sałatki. 

• p. Zygmanowska Teresa zapytała: Czy jest ramowy program? Czy jest możliwość odrabiana lekcji? 
Odp. Tak, dzieci odrabiają lekcje. 

• p. Budzyński Łukasz zapytał: Dlaczego wykonanie budżetu było niższe? 
Odp. Uczymy się wydawać pieniądze na potrzebne wydatki. Wszystko było wypracowane. 

• p. Kleczewska Magdalena zapytała: Czy organizują jakieś wyjazdy? 
Odp. Tak, np. kino, teatr, kręgle. 

4. Przejście do świetlicy; zwiedzanie kuchni -zalecenia - zmiana wyposażenia. 
 
 

 
Zakończenie komisji 18.05  

Protokołowała 
Elżbieta Zapłata - Szwedziak 

 


